

## T1 Angela CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

**February 4, 7:30 PM**

Class of 2022 Parent Network Meeting

**February 5**

Spring Virtual Club Fair

**February 8**

TEDxGunnHighSchool “重新定义正常”

**February 8-11**

SEC Love Week Activities

**February 9, 5:30 PM**

Principal's Virtual Chat

**February 11, 7:30 PM**

Class of 2024 Parent Network Meeting

**February 12**

Lunar New Year

**February 15**

Presidents' Day Observed - No school

## 日历

**2月4日**

十一年级家长网络社交活动

**2月5日**

春季俱乐部博览会

**2月8日**

TEDxGunnHighSchool “向前一步”

**2月8-11日**

SEC爱情周活动

**2月9日**

校长虚拟聊天

**2月11日**

九年级家长网络社交活动

**2月12日**

春节

**2月15日**

总统日-没有上学

## GUNN NEWS & EVENTS

### T1 Angela

#### **\*\*NEW\*\* Course Selection 2021-22**

Course selection for next year will take place Feb 3-28. Check *Titan Talk* for the latest details, and more information is available on the Gunn Counseling website [here](#). Students will attend an Electives Fair next week and are encouraged to talk with their counselor if they have questions.

#### **\*\*新\*\*课程选择2021-22**

明年课程的选择过程将在2月3日至2月28日进行。有关最新详细信息，请查看Titan Talk。有关更多信息，请访问此处的Gunn咨询网站。学生将在下周参加“选修课介绍会”，如果有疑问，请鼓励他们与辅导员交谈。

### T2

#### **Class of 2022 Parent Network Meeting**

**Thurs, Feb 4, 7:30 PM**

We look forward to seeing 2022 parents and guardians at our next Class of 2022 Parent Network meeting on Zoom -- Thursday, Feb 4, at 7:30 PM. Bring your questions or submit them [here](#) by Mon Feb 1. We'll send out the zoom link shortly before each meeting.

Meetings for the rest of the semester are tentatively scheduled as follows -- Save the dates!

- Fri Mar 5, 8:30 AM
- Thurs Apr 1, 7:30 PM
- Fri May 7, 8:30 AM

### T3

#### **Virtual College Tours - West and Southwest schools for Class of 2022 and 2023**

**Sat, Feb 6, 1:00-5:00 PM**

English Flyer [Big Future Days](#)

Spanish Flyer [Big Future Days](#)

Gunn's College and Career Counselors would like parents to know about the inaugural *BigFuture Days* offered by the College Board. It is a regional series of virtual college fairs for high school sophomores and juniors to help connect them with hundreds of colleges, admissions officers, and current college students. *BigFuture Days* gives students a tailored experience so that they can establish connections with colleges and take action on important college planning tasks, like building a college list and identifying scholarships to apply for. Find out more here <https://pages.collegeboard.org/big-future-days/west-southwest>

### T4 Irene

#### **\*\*NEW\*\* TEDxGunnHighSchool 2021: Redefining Normal**

**Mon, Feb 8**

Gunn will host its eleventh TEDx conference, streaming it all directly online. Hundreds of high schoolers and teachers will join over 10 distinguished speakers from all walks of life to share ideas on the theme of "[Redefining Normal](#)." Please [pre-register here](#) if you are interested in attending. Pre-registration will close Tue, Feb 2, at 11:59pm.

#### **\*\*新\*\* TEDxGunnHighSchool 2021: 重新定义“正常”**

**2月8日，星期一**

Gunn会主办第十一个TEDx会议，全部直播。几百位高中生和教师们会加入十位以上不同背景的尊贵演讲者，一起分享关于主题“[重新定义正常](#)”的想法。有兴趣参加的话，请在[这里](#)预先登记。预先登记会在2月2日晚上11:59分关闭。

## T5 Nancy Liang

### **\*\*UPDATED\*\* Principal's Chats with Principal Stratton**

Recording of the Jan 25 Principal's Chat <https://youtu.be/LdtmWMKarms>

Notes from the Jan 25 Principal's Chat [Click Here](#)

Next Chat coming up on Tues, Feb 9, 5:30 - 6:30 PM

Please join us for the second Principal's Virtual Chat of the year. Hear the latest news from Principal Stratton and bring your questions. Feel free to submit your questions and comments in advance [here](#). There will be Q&A during the meeting also. Zoom links will be sent out shortly before the chats.

### **\*\*更新\*\*与校长Stratton的聊天**

1月25日的校长聊天录像 <https://youtu.be/LdtmWMKarms>

1月25日的校长聊天笔记 [点击这里](#)

下一次聊天将在2月9日，星期二，下午5:30到下午6:30进行

请加入我们，参加本年度的第二次校长虚拟聊天。听听来自Stratton校长的最新消息，并提出您的问题。请随时在[此处](#)提前提交您的问题和评论。会议期间还将进行问答。Zoom链接将在聊天之前发送。

## T6 陈怀悦

### **Class of 2024 Parent Network Meeting**

Thurs, Feb 11, 7:30 PM

We look forward to getting to know all our 2024 parents and guardians better this semester! Our next meeting will be on Thurs Feb 11 at 7:30 PM on Zoom. We'll talk about course selection in the first part of the meeting and then open it up for other questions/topics. Please bring your questions about course selection for next year, or submit them [here](#) by Fri Feb 6.

Tentative topics for the remainder of the year will be:

- Feb - Wellness (for kids AND parents!)
- March - Summer Activities
- April - Introduction to the Gunn College and Career Center

- May - Parent Social / Looking Ahead to the 10th Grade Year

### **2024 年学生的家长网上会议**

**二月十一日星期四下午七点半**

我们很期待在下一个学期跟 2024 年学生的家长们见面。会议会在二月十一日星期四下午七点半在Zoom上。在会议的上半部，我们会分享关于选学科，也欢迎家长带出关于选学科的问题，或于二月六日星期五前提交到[这里](#)。会议下半部我们会欢迎您问问题或提出其他的话题。以下是这学年的会议题目：

- 二月 - 健康（孩子和家长）
- 三月 - 暑假活动
- 四月 - 介绍Gunn College and Career（大学和就业）中心
- 五月 - 家长会议 / 展望十年级

## **T7**

### **Gunn's World Fair -- Join the Planning Team!**

To promote diversity and showcase the rich culture and interests of our Gunn community, PTSA and SEC are planning a Drive-Thru Global International Fair in mid-April, when we hope health conditions will have improved. Individual booths will be hosted by Gunn students, clubs or families, with decorations, costumes and audio or video to showcase different cultures, languages and experiences from around the globe. A committee is being formed to plan the event and recruit participants. We will follow County and District safety guidelines. If you want to participate, please contact [vpcommunityactivities@gunnpta.org](mailto:vpcommunityactivities@gunnpta.org).

## T8

### **\*\*UPDATED\*\* ENGLISH BOOKS**

Checkouts for several English classes are currently in progress - teachers have communicated with those who are affected. If you missed stopping by last week, it's not too late. Books may be picked up on Monday, Tuesday, and Thursday this week (2/1, 2/2 & 2/4).

**When:** Between 2:15 & 4:30

**Where:** The English Office, N100 (in the N building)

Have questions about which books to pick up? Contact your teacher or Ms. Glover ([Iglover@pausd.org](mailto:Iglover@pausd.org)).

**Have books to return?** Any books (including textbooks) that are due or overdue may be dropped off at the English office when you pick up your book.

**What a Year! Book**  
Wonder if the yearbook is happening this year?  
YES!

**Masks**  
**Elections**  
**Virtual classes**  
**Orange skies**  
**Togetherness**

This school year will be talked about forever.  
The Olympian is truly a keepsake from this remarkable time.  
Our yearbook class is working hard to put together a historic book that will be looked back upon to remember one of the most unpredictable school years of all time.  
Order today through the Gunn SAC so we make sure there are enough copies for everyone.  
<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

## T9 Michael Wang

### **What a Year! Book**

Wondering if the yearbook is happening his year? YES! The yearbook class has been working hard to put together this year's *Olympian*, a keepsake that will capture one of the most unpredictable and memorable school years of all time. Don't miss out on this labor of love! Order today through the Gunn SAC so that there will be enough copies for everyone:

<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

**真是一年！书**

想知道年鉴今年是否创造？会的！年鉴班一直在努力把今年的奥林匹克运动会放在一起，这是一个有史以来最难忘的回忆之一。不要错过这种爱的劳作！立即通过Gunn SAC订购，以便每个人都有足够的副本：  
<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

## T9 Michael Wang

### VIRTUAL Career Month – March 2021

A collection of Gunn & Paly staff, parents, and students plan to offer the first ever virtual PAUSD Career Month, based off of one of the largest and most highly attended student events of the school year, the [Career Speaker Series](#).

- Students – if you are interested in becoming a committee member responsibilities include, but are not limited to, speaker liaison, creating promotional material, and attending weekly meetings, sign-up via [this form](#).
- Parents/Guardians/Community Members – we are always interested in your unique perspective, and are actively seeking both [mentorship](#) and [guest speaking](#) opportunities.
- For further information contact the Work Experience teacher: Rachael Kaci ([rkaci@pausd.org](mailto:rkaci@pausd.org))

### 网上职业月– 2021年3月

Gunn & Paly的工作人员，父母和学生的集合计决定供有史以来的第一个虚拟PAUSD职业月，该月基于该学年最大，参加人数最多的学生活动之一，职业演讲者系列。

- 学生们如果您有兴趣成为委员会成员，则职责包括但不限于演讲者联络，制作宣传材料和参加每周会议，请通过此表格进行注册。
- 父母/监护人/社区成员–我们始终对您的独特观点感兴趣，并正在积极寻求指导和来宾演讲的机会。
- 有关更多信息，请联系工作经验老师：Rachael Kaci ([rkaci@pausd.org](mailto:rkaci@pausd.org))



## T9 Michael Wang

### **\*\*NEW\*\* A Little Time = Great Results!**

Become a PiE volunteer and help make a big difference. Next year, coming back from COVID, we'll want to build an even greater connection on campus. Join our team! It's fun and you get to meet new people. Grab a friend and volunteer together!

Interested? Email [info@papie.org](mailto:info@papie.org)!

### **\*\*新\*\*一点时间=出色的成绩！**

成为PiE志愿者，并帮助发挥巨大作用。明年从COVID回来之后，我们将希望在校园中建立更大的联系。加入我们的团队！这很有趣，您可以结识新朋友。一起抓住朋友和志愿者！

有兴趣吗电子邮件[info@papie.org](mailto:info@papie.org)！

## T10 Hannah

### **Announcement: Special Bonus Challenge Grant!**

Due to donor generosity, PiE is able to offer an additional Challenge Grant this year! Donations and pledges made this week (by February 1) will be doubled up to \$40,000. Contributions made now will support staffing next year. Give today to ensure your students have the instructional and emotional support they need in the Fall. Double your impact: [Donate or pledge now!](#) Gunn High School results can be seen [here](#).

### **公告：奖金挑战补助金！**

由于今年捐赠者的慷慨大方，PiE 可以提供一个另外的挑战补助金！如果你这个礼拜捐钱，我们会卷两杯。你的钱会帮助我们明年的员工。而且，你的钱会帮着给学生教学和情感支持。[到这里捐钱](#)！Gunn High School 的结果可以在这里看到：[这里](#)。



---

## ATHLETICS UPDATE

### T11 Sunny

#### **Athletic Teams Currently Working Out and Start of Season SVAL Season 1**

Official Start of Practice for 4 Purple Tier Sports is Monday 2/1/21 Tomorrow. The following Purple Tier Sports - Girls Tennis, B/G Cross Country, B/G Swimming, and Girls Golf will start practice on Monday 2/1/21. All athletes must sign up in [AthleticClearance.com](https://AthleticClearance.com) and also have a current physical that is valid for one year. *\*\*This must be done before an athlete can start practice on Monday 2/1/21.*

*\*\*Currently athletes must also choose between playing for Gunn High School or a Club organization during the same time period that these sports are practicing and competing. This is policy that was created by the State of California Health Department and the CIF. The first SCVAL Season 1 will run from 2/1/21 to 3/26/21.*

All coaches information can be found at [GunnAthletics.com](https://GunnAthletics.com)

#### **运动校队目前正在训练和"SVAL"第1赛季正式开始**

四个紫色层级运动的训练在2月1日星期一正式开始。以下紫色层级运动 - 女子网球，男女越野，男女游泳和女子高尔夫球会在2月1日星期一正式开始训练。所有运动员必须在[AthleticClearance.com](https://AthleticClearance.com)报名和有当前有效期为一年的“physical”。\*\* 必须要在星期一开始训练之前做完。

\*\*当前的运动员也需要在校队和俱乐部队里面选择一个来参与，如果校队和俱乐部队的练习，比赛时间有重叠。这个政策是加利福尼亚州健康部门和“CIF”推出的。SCVAL的第一季将从2/1/21到 3/26/21。

所有教练信息可以在[GunnAthletics.com](http://GunnAthletics.com)找到